
PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE VID HULTSFREDSBYGDENS 
RIDKLUBB 2015-02-28 

 

1. Ordförande Cecilia Myrén hälsar alla välkomna och förklarar dagens möte öppnat. 
 

2. Till ordförande för mötet valdes Göran Ehn. 
 

3. Till sekreterare för årsmötet valdes Maria Vrethammar. 
 

4. Röstlängden fastställdes till att alla de som betalat medlemsavgiften för 2014 samt de 
som betalat medlemsavgift för 2015 senast en månad före mötesdatumet får rösta med 
en röst. 
 

5. Till protokolljusterare valdes Margaretha Ankarberg och Carina Johansson. Carina 
Johansson valdes även till rösträknare. 
 

6. Den dagordning som funnits att hämta på hemsidan och som även delades ut på mötet 
godkändes och fastställdes. 
 

7. Mötet fastställde att årsmötet blivit i laga ordning utlyst. Detta har skett genom 
information på hemsidan, anslag på ridklubben och annons i Vimmerby tidning. 
 

8. Verksamhets- och förvaltningsberättelserna för ridklubben behandlades genom att 
årsmötets ordförande går igenom verksamhetsberättelsen rubrik för rubrik. 
Mötesdeltagarna ställde en hel del frågor och hade vissa synpunkter rörande; 
Medlemsavgift och ekonomi.  
Inbetalningskort för medlemsavgift skickas inte ut. Om anledningen till detta är att 
spara på portokostnaden, hur mycket förlorar man istället på att ridklubben mister 
medlemmar och medlemsavgifter? 
Anledningen till att inbetalningskort för medlemsavgifter inte skickas ut är oklar. 
Rutinen för detta avskaffades för länge sedan. Det gäller även andra avgifter, t ex 
anläggningsavgiften. I vissa fall skickas det ut en påminnelse/uppmaning om personen 
inte själv har betalat in avgiften. 
Bidragsgivare/Sponsring. 
Hur arbetar styrelsen med sponsring? Har några kontakter tagits med potentiella 
företagssponsorer? 
Inom styrelsen finns sponsoransvariga med särskild uppgift att arbeta med dessa 
frågor. Arbete pågår, dock har inga kontakter med företag tagits. 
Från mötesdeltagarna kom önskemål om att de företagsskyltar som hänger i ridhuset 
ska tas ner om företagen bakom skyltarna inte har betalat för dessa.  
 



Utbildningar. 
Varför har inga utbildningar genomförts under året? 
Önskemål från mötesdeltagare att ridklubben ska sträva efter att skicka både personal 
och styrelsemedlemmar på utbildning. Det finns ett flertal prisvärda/kostnadsfria 
kurser som anordnas av t ex Svenska Ridsportförbundet. Att ha välutbildad personal 
och klubbledning måste anses värdefullt. 
Uppstallning. 
Hur har styrelsen arbetat för att öka uthyrningen av stallplatser i Grevestallet? 
En viss ökning av uthyrningen har skett men styrelsen har medvetet inte arbetat mer 
aktivt med frågan då det eventuellt är en renovering av ridskolestallet på gång. Hur 
omfattande renoveringen kommer att bli är ännu inte klart men den kan innebära att 
platser i Grevestallet kan behövas för ridskolans hästar. 
Ungdomssektionen. 
Ungdomssektionens verksamhetsberättelse saknades. Anledningen till detta är oklar 
men enligt närvarande representanter för ungdomssektionen är verksamhetsberättelsen 
upprättad och inlämnad. 
 

9. Mötets ordförande läser upp revisorernas berättelse. 
 

10. Resultat- och balansräkningen kommenteras översiktligt av Carina Persson. De fel 
som fanns i förra årets redovisning har rättats till. Ridklubben har sökt tilläggsbidrag 
hos kommunen för att hjälpa upp klubbens dåliga ekonomi.  
Årsredovisningen inlämnades så sent att ingen av de styrelsemedlemmar som 
närvarade vid mötet har haft tid att sätta sig in i siffrorna och dess faktiska betydelse, 
vilket medförde att merparten av frågorna kring den ekonomiska redovisningen 
förblev obesvarade. 
Styrelsen får i uppdrag att kalla till ett extra allmänt möte om ekonomin inom en 
månad. Dels för att det inte fanns någon på mötet som kunde förklara redovisningen, 
dels för att redovisa vad kommunen kommer fram till i fråga om de tilläggsbidrag som 
ridklubben ansökt om. 
 

11. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 

12. Mötet beslutar att styrelsen ska ha sju styrelseledamöter och två suppleanter. 
 

13. Efter sluten omröstning mellan kandidaterna Annie Svensson, Jonas Strömqvist, Karin 
Sanell, Maria Eklöf och Tina Thuresson, där varje röstberättigad medlem fick 
möjlighet att skriva ner maximalt fyra namn på en röstsedel, valde årsmötet följande 
styrelseledamöter; 
Nyval 2 år: Annie Svensson (28 röster) 
Nyval 2 år: Jonas Strömqvist (26 röster) 
Nyval 2 år: Karin Sanell (23 röster) 
Nyval 2 år: Maria Eklöf (20 röster) 
 



Sittande i ytterligare 1 år: Cecilia Myrén (ordförande) 
Sittande i ytterligare 1 år: Johan Friberg 
Sittande i ytterligare 1 år: Kristina Waxegård 
 
Suppleanter; 
Nyval 1 år: Lisa Schoenke 
Nyval 1 år: Fredrik Svensson 
 

14. Till ungdomsledamot valdes Felicia Jonsson och som personlig suppleant valdes 
Emelie Andersson. 
 

15. Inga sektioner utöver ungdomssektionen fastställdes. 
 

16. Årsmötet valde följande revisorer: 
Omval 1 år: Catharina Brorsson 
Till den andra revisorsposten uppdras till styrelsen att se över vilken revisor som är 
lämplig och mest kostandseffektiv. 
 
Revisorssuppleant: 
Omval 1 år: Göran Ehn 
 

17. Årsmötet beslutade att antalet ledamöter i valberedningen ska vara tre stycken. 
 

18. Till valberedningen valdes av årsmötet: 
Omval 1 år: Erika Johansson 
Nyval 1 år: Tina Thuresson 
Nyval 1 år: Meg Nordin Grimmestam, sammankallande 
 

19. Styrelsen får i uppdrag att utse ombud till Svenska Ridsportförbundet och distriktets 
allmänna möten och eventuella andra möten där föreningen har rätt att representera 
med ombud. 
 

20. Då Svenska Ridsportförbundets avgift per medlem ökar beslutar mötet att årsavgiften 
ska höjas till 200 kronor för juniorer och 350 kronor för seniorer från och med år 
2016. 
 

21. Övriga ärenden. 
Önskemål framkom om att även sponsringen ska redovisas vid det extra allmänna 
mötet om ekonomin. 
Katarina Karlsson redovisar vad som står i klubbens arrende- och nyttjanderättsavtal 
med kommunen. 
Meg Nordin Grimmestam överlämnade blommor till personalen för ett gott samarbete 
under året samt till Carina Johansson för det arbete hon lägger ner på att underhålla 
underlaget i ridhus och på ridbanor. 



22. Styrelsens ordförande Cecilia Myrén förklarar mötet avslutat 

 

 

 

Maria Vrethammar 

Sekreterare 
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